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Från:
Till: skarpnack@stockholm.se
Cc:
Bee:
Ärende: Medborgarförslag - snöröjning
Skickat: 2023-11-30 21 :28:40
Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

Hej Skarpnäcks stadsdelsnämnd,
Jag lämnar härmed ett medborgarförslag:

Jag föreslår att stadsdelsförvaltningen ska säsongsanställa en person som enkom jobbar
med snöröjning inom området för Skarpnäcks stadsdelsnämnd, under fyra månader varje år.
Förslagsvis från mitten av november till mitten av mars. Råkar det vara barmark finns säkert
annat för den anställda att göra. Tex parkskötsel. _
Jag anser att detta förslag, direkt eller indirekt, ligger i linje med flera av de områden nr
nämner på er hemsida, bland annat:
- Äldreomsorg
• Stöd och service till personer med funktionsnedsättning
- Stadsmiljöarbete
- Individ och familjeomsorg
- Upprustningar eller skötsel av parkmiljö

Det parti som lokalt går till val med det här löftet kommer att få min röst i nästa
val. Tack!

Namn:--...
Adress:
Telefon
Mejl·



Från-

Till: skarpnack@stockholm.se
Ärende: Fritidsgården i Björkhagen
Datum: 2023-12-01 22:35:30

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte biiagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

Medborgarförslaget som vi ska skicka: Hej, Vi som besöker Björkhagens
fritidsgård ser en viktig poäng med att förbättra gemenskapen och tryggheten i vår
stadsdel genom att föreslå två åtgärder för den nuvarande fritidsgården.

För det första vill vi föreslå att gården fortsätter hållas öppen under lördagar.
Många besökare lämnar tidigt under vardagar när stängning sker, speciellt under
den kalla vintern. Genom att förlänga öppettiderna till lördagar skapar vi en
mötesplats som främjar organiserade aktiviteter och vuxennärvaro, vilket minskar
risken för att barn hamnar i negativa kretsar. Denna extra dag ger också en
möjlighet för gemenskap och att lära känna nya vänner under helger.

För det andra vill vi diskutera möjligheten att byta lokal. För närvarande delar vi
lokal med Kulturskolan Raketen, vilket kan vara problematiskt och begränsa
möjligheterna för både oss och skolan. Genom att ha en egen lokal skulle vi kunna
undvika krockar med skolans aktiviteter, exempelvis har skolan ibland möten på
kvällarna vilket begränsar vårt och deras utrymme. Vi vill skapa likvärdiga
förutsättningar jämförbara med andra platser inom Skarpnäcks
stadsdelsförvaltning.

Om det blir svårt att hitta en lämplig lokal i Björkhagen föreslår vi att även
Kärrtorp övervägs som en alternativ plats för vår nya lokal.

Dessa förändringar skulle inte bara gynna oss i Björkhagen utan också stärka
samhörigheten och möjligheterna i vår gemenskap. Vi ser fram emot att diskutera
och implementera dessa förslag för att skapa en ännu mer livfull och trygg
stadsdel.

Våra uppgifter:

Namn:
Adress:
Teln
Mail:

Namn:
Adress:--·



Tel nummer

Namn:
Adress·



Från

Till: Funktion SD15 Skarpnäck
Ärende: Medborgarförslag: Rådgivare för biologisk mångfald
Datum: 2023-12-13 10:39:07

Detta e-postmeddelande kommer frän en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert: •

Hej,

Jag vill föreslå att Stockholms stad utformar en tjänst som rådgivare för biologisk
mångfald för allmänheten.

Trollhättans kommun har redan anställt en sådan rådgivare och trädgårdsägare kan
få rådgivning i hur de ökar den biologiska mångfalden på den egna tomten. Jag
tänker mig att en sådan rådgivare även kan finnas till för bostadsrättsföreningar,
förskolor med flera, som vill förbättra sin utemiljö för det här viktiga ändamålet.

Mer information om hur det fungerar finner ni bland annat i VetenskapsradionPl
som sändes den 11 december 2023.

Länk till programmet:
https://sverigesradio.se/artikel/emelie-fick-hjalp-av-kommunen-att-locka
blomflugor-till-tradgarden

Vänliga hälsningar,

Skickat från Outlook för Android



Från

Till: Funktion SD15 Skarpnäck
Ärende: Medborgarförslag - Hundrastgård på Nytorps gärde
Datum: 2023-12-15 16:01:13

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.

Hej,

Jag vill föreslå en hundrastgård på Nytorps gärde. Det är något som efterfrågas av
många hundägare i området, och som det är i dag när badet används som rastgård
skapar det väldigt mycket konflikter mellan hundägare och förbipasserande. Mina
förslag på platser där många hundar naturligt rör sig kan ni se på bilden nedan. På de
överkryssade områdena brukar man se kaniner och rådjur, så där vill man nog inte
ha en rastgård. 49B9CCDF-478B-4EAC-86B9-56A7E49B2ED6

Bifogar lite länkar till diverse bråk om ämnet på sociala medier:
~o6f5s422if 4o~t!fäs2:ti41,9soo92 9'fs21~,

,:·. - '.• :-<'~.. - I

https://www.facebook.com/groups/130615500421383/permalink/2639864576163117/



406654221_1Ö16852774'v980092_91521~

I' ·,,..._,

Bästa Björkhagen
facebook.corn

Med vänlig hälsning

--



Från:

Till: Funktion SD 15 Skarpnäck
Ärende: Medborgarförslag
Datum: 2023-12-20 11:08:29

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar
och öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

Hej!

Lekplatsen Per Lindeströms Väg i skogsområdet längs GC-vägen mot Kalmgatan
som består av en sandlåda och två parksoffor används av väldigt fä barn. Under
åren jag bott i närområdet har jag aldrig sett någon nyttja den annat än EU
migranter som sovit på platsen eller rökare som suttit på parksofforna.

Mitt förslag är att ställa ut en fast grävskopa med spakar i sandlådan. Detta finns
inte på övriga lekplatser i området och skulle fungera som en dragare för barn som
passerar på väg till och från förskolorna i närheten. Denna lilla investering skulle
bidra till att lekplatsen faktiskt nyttjas av barn och samtidigt öka tryggheten.

~.
-boende på Kalmgatan


